
Właśnie kończy się rok szkolny i nasze dzieci i młodzież, korzystają z nauczania zdalnego. Teraz z tego, 

co wiem różnie to wygląda w różnych szkołach. Nie wszystkie przedmioty są prowadzone zdalnie, 

albo są prowadzone jakoś częściowo zdalne, albo jeden przedmiot w jakiejś szkole jest realizowany 

zdalnie, a w innej nie i na odwrót. Więc myślę, że ten czas, który teraz mamy przez tę pandemię, to 

powiedzmy, że te kilka miesięcy to był poligon doświadczalny. I mam taką nadzieję, że jak miną 

wakacje we wrześniu, bo chyba wskazuje na to, że nasze dzieci pójdą tylko na rozpoczęcie roku, albo 

nawet nie pójdą na rozpoczęcie roku i będzie nadal nauka zdalna, że po prostu uda nam się w 

miesicie doprowadzić do tego, że jednak wszystkie szkoły będę prezentowały ten sam dostęp zdalny 

dla wszystkich dzieci. Nie mam na myśli tutaj tego, jakim sprzętem dysponują dzieci, bo wydaje mi 

się, że w Koninie nie wygląda to źle w porównaniu z innymi gminami. Chodzi mi po prostu o dostęp, 

żeby nie było różnic pomiędzy poszczególnymi szkołami w dostępie do tej oferty edukacyjnej, do tego 

nauczania.”  

W załączeniu przesyłam opracowany we współpracy z Zespołem Szkoły Naszych Marzeń „Raport z 

badania ankietowego na temat edukacji zdalnej, przeprowadzonego w szkołach podstawowych i 

ponadpodstawowych Miasta Konina.  

Odpowiedź z dnia 12.08.2020 roku  

Przeprowadzone ankiety wśród uczniów, rodziców i nauczycieli na temat zdalnego nauczania w 

konińskich szkołach i opracowany na ich podstawie raport wskazał co należy w tym zakresie 

poprawić. Raport pozwolił również zwrócić szczególną uwagę by nauczanie to, jeśli nadal będzie 

prowadzone, było jak najbardziej efektywne. Wydział Oświaty stara się wspierać szkoły w każdym 

zgłoszonym przez nich problemie i rozwiązywać go na bieżąco. 


